

YOUR WESTBEND PRODUCTS WARRANTY	Staple your sales receipt here. Proof of original purchase date is needed to obtain service under warranty.
WHAT IS COVERED – LIMITED ONE-YEAR WARRANTY	
<p>WestBend Products warrants that the product is free from defects in materials and/or workmanship for a period of twelve (12) months from the date of purchase by the original owner. The foregoing timeline begins to run upon the date of purchase, and shall not be stalled, tolled, extended, or suspended for any reason whatsoever unless described in detail in the warranty document. For one year from the date of purchase by the original owner, WestBend products will, at its option, repair or replace any part of the product which proves to be defective in material or workmanship under normal use. WestBend Products will provide you with a reasonably similar product that is either new or factory refurbished. During this period WestBend Products will provide all parts and labor necessary to correct such defects free of charge, so long as the product has been installed and operated in accordance with the written instructions in this manual. In rental or commercial use, the warranty period is 90 days. All WestBend appliances of 3.5 cubic feet capacity or less must be brought/sent to the appliance service center for repair.</p>	
LIMITED TWO YEAR WARRANTY	
<p>During the second year of use, WestBend Products will furnish, as needed a replacement part at no charge in exchange for any original part, which fails due to a defect in material or workmanship. All labor and transportation charges are the responsibility of the consumer.</p>	
LIMITED SEVEN YEAR WARRANTY	
<p>For an additional 6-year period beyond the first year of the general coverage of this warranty, WestBend Products will replace a magnetron tube, which fails due to a defect in material or workmanship. All labor and transportation charges are the responsibility of the consumer.</p>	
WARRANTY EXCLUSIONS / WHAT IS NOT COVERED:	
<p>The warranty coverage described herein excludes all defects or damage that are not the direct fault of WestBend Products, including without limitation, one or more of the following:</p>	
<ul style="list-style-type: none"> • A failure to comply with any applicable state, local, city, or county electrical, plumbing and/or building codes, regulations, or laws, including failure to install the product in strict conformity with local fire and building codes and regulations. • Any external, elemental and/or environmental forces and factors, including without limitation, rain, wind, sand, floods, fires, mud slides, freezing temperatures, excessive moisture or extended exposure to humidity, lightning, power surges, structural failures surrounding the appliance, and acts of God. 	
<ul style="list-style-type: none"> • Content losses of food or other content due to spoilage. • Incidental or consequential damages • Parts and labor costs for the following will not be considered as warranty: <ul style="list-style-type: none"> • Inner door panels, door shelves, door rails, and/or door supports. • Light bulbs and/or plastic housing. • Plastic cabinet liners. • Shipping and handling costs associated with the replacement of the unit. 	<ul style="list-style-type: none"> • Repairs performed by unauthorized servicers. • Service calls that are related to external problems, such as abuse, misuse, inadequate electrical power, accidents, fire, floods, or any other acts of God. • Failure of the product if it is used for other than it intended purpose. • The warranty does not apply outside the Continental USA. • Surcharges including but not limited to, any after hour, weekend, or holiday service calls, tolls, ferry trip charges, or mileage expense for service calls to remote areas.
<p>In no event shall WestBend Products have any liability or responsibility whatsoever for damage to surrounding property, including cabinetry, floors, ceilings, and other structures and/or objects around the product. Also excluded from this warranty are scratches, nicks, minor dents, and other cosmetic damages on external surfaces and exposed parts; Products on which the serial numbers have been altered, defaced or removed; service visits for customer education, or visits where there is nothing wrong with the product; correction of installation problems (you are solely responsible for any structure and setting for the product, including all electrical, plumbing and/or other connecting facilities, for proper foundation/flooring, and for any alterations including without limitation cabinetry, walls, floors, shelving etc., as well as the resetting of breakers or fuses.</p>	
OUT OF WARRANTY PRODUCT	
<p>WestBend Products is under no obligation, at law or otherwise, to provide you with any concessions, including repairs, pro-rates, or product replacement, once this warranty has expired.</p>	
<i>Warranty – Microwave Ovens</i>	

<p>VOS PRODUITS WESTBEND GARANTIE</p>	<p>Staple votre reçu d'achat ici. Preuve de la date d'achat originale est nécessaire pour obtenir un service sous garantie.</p>
<p>CE QUI EST COUVERT - GARANTIE LIMITÉE DE UN AN</p>	
<p>WestBend Products garantit que le produit est exempt de défauts de matériaux et / ou de fabrication pour une période de douze (12) mois à compter de la date d'achat par le propriétaire initial. La période commence à courir à la date d'achat, et ne sera pas retardée, restreinte, prolongée ou suspendu pour quelque raison que ce soit, sauf si décrit en détail dans le document de garantie. Pendant un an à compter de la date d'achat par le propriétaire initial, produits WestBend, à sa discrétion, réparer ou remplacer toute pièce du produit qui se révèle défectueux dans le matériel ou de fabrication dans une utilisation normale. WestBend produits vous fournir un produit raisonnablement semblable nouveau ou remis à neuf. Pendant cette période WestBend Products fournira toutes les pièces et la main-d'œuvre nécessaires pour corriger ces défauts gratuitement, tant que le produit a été installé et exploité conformément aux instructions écrites dans ce manuel. En usage locatif ou commercial, la période de garantie est de 90 jours. Tous les appareils WestBend de 3,5 pieds cubes la capacité ou moins doivent être traduits / envoyé au centre de service de l'appareil pour réparation.</p>	
<p>GARANTIE LIMITÉE DE DEUX ANS</p>	
<p>Au cours de la deuxième année d'utilisation, WestBend Products fournira, au besoin une partie de remplacement sans frais en échange de toute pièce d'origine, qui échoue en raison d'un défaut de matériel ou de fabrication. Tous les frais de main-d'œuvre et de transport sont à la charge du consommateur.</p>	
<p>GARANTIE LIMITÉE de sept ans</p>	
<p>Pendant une période supplémentaire de 6 ans au-delà de la première année de la couverture générale de cette garantie, WestBend produits seront remplacer un tube magnétron, qui échoue en raison d'un défaut de matériel ou de fabrication. Tous les frais de main-d'œuvre et de transport sont à la charge du consommateur.</p>	
<p>EXCLUSIONS DE LA GARANTIE / Ne sont pas couverts:</p>	
<p>La couverture de la garantie décrite ici exclut tous les défauts ou les dommages qui ne sont pas la faute directe de WestBend produits, y compris, sans limitation, un ou plusieurs des éléments suivants:</p>	
<ul style="list-style-type: none"> • Un non-respect de tout État applicable, locale, ville, comté ou électriques, de plomberie et / ou des codes du bâtiment, des règlements ou des lois, y compris le défaut d'installer le produit en stricte conformité avec incendie et de construction des codes et règlements locaux. • Toutes les forces externes, élémentaires et / ou de l'environnement et des facteurs, y compris mais sans s'y limiter, la pluie, le vent, le sable, inondations, incendies, glissements de terrain, des températures glaciales, une humidité excessive ou exposition prolongée à l'humidité, de la foudre, surtensions, défaillances structurelles qui entourent l'appareil , et les actes de Dieu. 	<ul style="list-style-type: none"> • Les appels de service qui sont liés à des problèmes externes, tels que l'abus, l'alimentation électrique inadéquate, les accidents, les incendies, les inondations, ou d'autres actes de Dieu. • Une panne du produit si elle est utilisée pour autre chose que son intention effet. • La garantie ne couvre pas l'extérieur de la États-Unis continentaux. • Surtaxes y compris mais sans s'y limiter, toute après heure, les appels week-end, ou de services de vacances, les péages, les frais de voyage de convoyage ou les frais de kilométrage pour les appels de service dans les régions éloignées.
<ul style="list-style-type: none"> • Pertes contenu de la nourriture ou d'autres contenus dues au gaspillage. • Dommages indirects ou consécutifs • Pièces et coût du travail pour les suivantes ne seront pas considérées comme une garantie: <ul style="list-style-type: none"> • Panneaux intérieurs de portes, des étagères de porte, rails de portes, et / ou supports de porte. • Ampoules et / ou boîtier en plastique. • Revêtements de la caisse en plastique. • Perforé évaporateur qui annule la garantie sur le système étanche complète. • Les frais de transport et de manutention associés au remplacement de l'unité. • Réparations effectué par un préposé non autorisées. 	
<p>En aucun cas WestBend Products avoir aucune obligation ou responsabilité pour les dommages à la propriété environnante, y compris les armoires, planchers, plafonds, et d'autres structures et / ou des objets autour du produit. Sont également exclus de cette garantie sont les égratignures, les entailles, bosses mineures, et autres dommages cosmétiques sur les surfaces externes et les parties exposées; Produits dont les numéros de série ont été modifiés, maquillé ou supprimé; visites de service pour l'éducation de la clientèle, ou des visites où il n'y a rien de mal avec le produit; correction des problèmes d'installation (vous êtes seul responsable de toute structure et réglage du produit, y compris tous les systèmes électriques, la plomberie et / ou d'autres installations de raccordement, pour le bon plancher / fondation, et pour toute modification y compris sans limitation les armoires, les murs, les planchers, les étagères etc., ainsi que la remise à zéro de disjoncteurs ou fusibles.</p>	
<p>Produit hors garantie</p>	
<p>WestBend Products est sous aucune obligation, en droit ou autrement, de vous fournir toutes les concessions, y compris les réparations, les pro-taux, ou le remplacement du produit, une fois la garantie expirée.</p>	
<p style="text-align: right;"><i>Garantie - Micro-ondes</i></p>	

REGISTRATION INFORMATION

Thank you for purchasing this fine WestBend product. Please fill out this form and return it within 100 days of purchase and receive these important benefits to the following address:

WestBend Products LLC
www.registerproductsonline.com

➤ **Protect your product:**

We will keep the model number and date of purchase of your new WestBend product on file to help you refer to this information in the event of an insurance claim such as fire or theft.

➤ **Promote better products:**

We value your input. Your responses will help us develop products designed to best meet your future needs.

------(detach here)-----

WestBend Registration Form

Name	Model #	Serial #
Address	Date Purchased	Store/Dealer Name
City	State	Zip
Area Code	Phone Number	Occupation
<u>As Your Primary Residence, Do You:</u>		
<input type="checkbox"/> Own <input type="checkbox"/> Rent		
<u>Did You Purchase An Additional Warranty:</u>		
<input type="checkbox"/> Extended <input type="checkbox"/> None		
<u>Reason For Choosing This WestBend Product:</u>		
<input type="checkbox"/> over 50 Please indicate the most important factors that influenced your decision to purchase this product.		
<input type="checkbox"/> Price		
<input type="checkbox"/> Product Features		
<input type="checkbox"/> WestBend Reputation		
<input type="checkbox"/> Product Quality		
<input type="checkbox"/> Salesperson Recommendation		
<input type="checkbox"/> Friend/Relative Recommendation		
<input type="checkbox"/> Warranty		
<input type="checkbox"/> Other _____		
<u>Your Age:</u>		
<input type="checkbox"/> under 18 <input type="checkbox"/> 18-25 <input type="checkbox"/> 26-30		
<input type="checkbox"/> 31-35 <input type="checkbox"/> 36-50		
<u>Marital Status:</u>		
<input type="checkbox"/> Married <input type="checkbox"/> Single		
<u>Is This Product Used In The:</u>		
<input type="checkbox"/> Home <input type="checkbox"/> Business		
<u>How Did You Learn About This Product:</u>		
<input type="checkbox"/> Advertising		
<input type="checkbox"/> In Store Demo <input type="checkbox"/> Personal Demo		
<input type="checkbox"/> Other _____		
Comments _____		

